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奖学金申请表


	Personal Details 个人信息

	Family Name 姓_______________ 
	First Name 名 _______________

	Gender 性别    □ Male 男   □ Female女

	Date of Birth 出生日期   ______yyyy年___mm月___dd日
	Current Year Group 当前年级____________

	Are you a current student at LEH Foshan? 是否为佛山霍利斯在读学生？                 □ Yes 是     □ No 否

	

	Scholarship Information 奖学金信息

	Please select the type of Scholarship you are planning to apply for:
请选择你打算申请的奖学金类别：

	1) Exhibitions (Prep only)
奖励（仅预备部）
	□ Academic Exhibition
   学术奖励
	□ Music Exhibition
  音乐奖励

	2) Scholarship
奖学金
	□ Academic Scholarship
   学术奖学金

	
	   Your chosen exam subject ____________ 
   您的自选考试科目___________

	
	□ Music Scholarship
   音乐奖学金
	□ Sports Scholarship
    体育奖学金

	
	□ Art Scholarship
   艺术奖学金
	□ STEM Scholarship (Sixth Form only)
   STEM奖学金 （仅12-13年级）

	

	Application Details 申请详情

	1) Please list all your awards, achievements, certificates and qualifications in the area you applied for. You may use another sheet of paper if the space provided is not enough.
请您列举关于申请领域的奖项、成就、证书以及资格证书。如内容较多，可自行增添纸张。


	2) Please provide a personal statement explaining why you are applying and outlining your current plans for future study and what contribution you want to bring to the school community. You may use another sheet of paper if the space provided is not enough.
请您提供一份个人说明，其内容包括申请奖学金的原因、当前对于未来学习的计划，以及将会为学校带来什么贡献等。如内容较多，可自行增添纸张。


	
3) Please submit the Scholarship Form together with all the supporting materials required in the Scholarship and Exhibition Policy, or you consider helpful for your application. 
请您在提交奖学金申请表时附上所有佛山霍利斯奖学金及奖励政策提及的资料，以及任何您认为能够帮助申请的材料。


	I/We promise that all the information and documents submitted are true and correct.
我/我们承诺所有上交资料均真实且准确无误。



	Signature of Student 学生签名 ______________
	Date 日期 ______________

	Signature of Parent / Guardian 父母/监护人签名________________
	Date 日期_______________
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